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Zápis z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lutile 

konaného dňa 15.03.2022 
 

 

Prítomní:  

poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 7 – Eduard Čierny, Eva 

Hromádková,Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea 

Žiaková 

Neprítomní:  Slavomír Pružina – ospravedlnený 

  Slavomír Imriš 

Starosta obce Lutila – Ján Pružina  

Hlavná kontrolórka obce Lutila – Ing. Monika Šťastná 

Právny zástupca obce – JUDr. Filip Šurka 

 

Občania: Juraj Paulík, Tobiáš Kösegi, Jozef Biely, Mariana Marková  

  

Bod č.1. – otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva viedol starosta obce Ján Pružina.  

Privítal prítomných na riadnom zasadnutí OZ, ktoré sa začalo o 17:07 hod.. 

 

Starosta obce konštatoval, že je prítomných 7 poslancov z celkového počtu 9. 

Zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 

 

Bod č.2. – určenie zapisovateľa zápisnice  

 

Za zapisovateľku určil Ľubicu Imrišovú – pracovníčku obecného úradu. 

 

Bod č.3. – voľba návrhovej komisie 

 

Starosta obce navrhol za predsedu návrhovej komisie Petra Knoppa, za členov - Evu Hromádkovú 

a Jaroslava Vitteka. 

 

Hlasovanie, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení. 

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef 

Murgaš, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 1/2022 bolo prijaté jednohlasne. 
 

 

Bod č.4. – schválenie návrhu programu 

 

Program obecného zastupiteľstva 
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Starosta obce uviedol, že poslanci návrh programu dnešného zasadnutia dostali elektronicky 

s pozvánkou.  

 

Hlasovanie za program zasadnutia OZ, tak ako bol zaslaný s pozvánkou  

 

Program OZ Lutila : 
Program OZ Lutila tak ako bol zaslaný s pozvánkou 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie návrhu programu 

5. Kontrola uznesení  

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Lutila za II.polrok 2021 

7. Seniorka – opatrovateľská služba 

8. Zriadenie súkromného detského centra 

9. Zmeny a doplnky ÚPN obce Lutila č. 2 

10. Príprava rozvojovej lokality IBV Gočová 

11. Správa majetku obce – majetko-právne vzťahy 

12. Interpelácie poslancov 

13. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

14. Záver 

Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef 

Murgaš, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrh programu zasadnutia bol schválený uznesením č. 2/2022 jednohlasne. 

 

V zmysle rokovacieho poriadku vyzval  starosta obce poslancov, aby predložili pozmeňujúce 

návrhy na úpravu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. Nikto sa neprihlásil. 

 

Bod č. 5. – kontrola uznesení OZ 

 

Kontrolu uznesení OZ vykonala Hlavná kontrolórka obce Lutila Ing. Monika Šťastná.  

Zhrnula, že v roku2021 OZ v Lutile prejednávalo spolu 84 Uznesení. Všetky uznesenia boli riadne 

ukončené, ostáva len uznesenie 58/2021, ktoré je súčasťou dnešného programu. 

 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o plnení uznesení  

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef 

Murgaš, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 3/2022 bolo prijaté jednohlasne. 
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Bod č. 6. – Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2021 

 

Starosta obce vyzval hlavnú kontrolórku obce aby predniesla správu. 

Hlavná kontrolórka obce uviedla, že v roku 2021 boli podľa schváleného plánu vykonané kontroly 

príjmov a výdavkov obce a kontroly zákonnosti. Kontrolná činnosť sa vykonávala v súlade so 

schváleným plánom kontrolnej činnosti, ktorý OZ zobralo na vedomie Uzneseniami č. 63/2020 

a 27/2021. Vyhodnotila rok 2021 ako špecifický vzhľadom na pretrvávajúcu pandémiu Covid 19, 

a s tým súvisiaci nárast výdajov v súvislosti s opatreniami vlády SR. Obec Lutila spláca poskytnuté 

úvery tak, ako predpisuje splátkový kalendár. V hodnotenom období rok 2021 boli hlavnou 

kontrolórkou obce splnené zákonné povinnosti vo vzťahu k dodržiavaniu zákona o obecnom 

zriadení č.369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov. 

 

Diskusia– nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o kontrolnej činnosti  

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef 

Murgaš, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 4/2022 bolo prijaté jednohlasne. 

 

 

Bod č. 7. – Seniorka – opatrovateľská služba 

 

Starosta obce uviedol, že spoločnosť Senior plus n.o. so sídlom Rochovce 113, IČO: 45747253 

doručila žiadosť, v ktorej prejavila záujem o kúpu časti pozemku CKN 945/9 o výmere 2500 m2 za 

účelom výstavby zariadenia sociálnych služieb s kapacitou  12 obyvateľov. Kúpa časti pozemku 

bude naviazaná na schválenie financovania projektu výstavby DSS z finančných prostriedkov  z 

Plánu obnovy a odolnosti SR. 

Uviedol, že zástupcovia spoločnosti sa zúčastnili aj pracovného stretnutia, kde podrobne vysvetlili 

svoj zámer. Ide o pozemok pod tenisovými kurtami, je potrebné vyhotoviť GP a aj znalecký 

posudok, keďže ide o výmeru väčšiu ako 200m2. Odovzdal slovo zástupcovi spoločnosti p. 

Paulíkovi., ktorý dopovedal na otázky poslancov. 

Otázka p. Knopp: je predstava kde, v ktorej časti parcely, by bol záujem vymerať požadovanú 

výmeru, z dôvodu aby nedošlo k zamedzeniu prístupu na ostatnú časť parcely. 

p. Paulík odpovedal, že pre nich najprijateľnejšou polohou je v blízkosti komunikácie, tak aby čo 

najviac minimalizovali náklady na budovanie infraštruktúry, nakoľko to nebudú oprávnené 

náklady vo výzve. 

p. Hromádková: nemala otázku priamo na investora, len sa vyjadrila k letáku, ktorý bol doručovaný 

do schránok, kde pisateľ poukazoval na to, že sa vedenie obce málo stará o seniorov. Poznamenala, 

že seniori, ktorí sa chcú zapájať do života obce, majú možnosť prostredníctvom Senior klubu 

Zamatka, kde sa vykonávajú rôzne aktivity pre seniorov, spoločne sa stretávajú, a najväčšou časťou 

na činnosť tohto klubu sa finančne podieľa obec. Vyjadrila sa, že osobne je za výstavbu zariadenia, 

ale s tým, aby bola možnosť umiestniť seniorov aj dočasne len na určitú dobu, prípadne, aby toto 

zariadenie poskytovalo rozvoz stravy pre seniorov a podobne. Nie je potrebné v obci sociálne 
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zariadenie pre 30 a viac klientov, pretože toto zariadenie musí byť garantované najmenej 20 rokov, 

čo je veľmi obtiažne. 

p. Paulík reagoval, že postupom času sú otvorení aj poskytovaniu nových rozšírených služieb. 

 

S faktickou poznámkou sa prihlásil p. poslanec Murgaš: položil otázku, či už ministerstvo vydalo 

špecifikáciu a podrobné informácie v súvislosti s touto výzvou. 

p.Paulík odpovedal, že momentálne ešte stále nedošlo k nejakým podrobnejším informáciám zo 

strany ministerstva. 

 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie žiadosti neziskovej organizácie Senior plus. 

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef 

Murgaš, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 5/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č. 8. – Zriadenie súkromného detského centra 

 

Žiadosť doručila p. Lietavová, ktorá rovanko bola na pracovnom stretnutí predstaviť svoj zámer, 

kde bola požiadaná, aby doplnila svoj zámer o formu financovania a udržateľnosti takéhoto 

zariadenia. Ide o podobné zariadenie ako súkromná materská škola. K dnešnému dňu nepredložili 

žiadne doplnenie žiadosti. 

 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie žiadosti  

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef 

Murgaš, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 6/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č. 9 – Zmeny a doplnky ÚPN obce Lutila č.2 

 

Starosta uviedol, že aj týmto bodom programu sa poslanci podrobne zaoberali na pracovnom 

stretnutí. Obci Lutila bolo doručených niekoľko žiadostí o zmeny v územnom pláne obce. Jedna 

z doručených žiadostí je od Biskupstva Banská Bystrica, v ktorej Rímskokatolícka cirkev žiada 

aby pozemky v jej vlastníctve boli zaradené do územného plánu obce ako plochy pre výstavbu 

vodného diela, za účelom protipožiarnych opatrení, ktoré súvisia s obhospodarovaním lesov 

a poľovníctvom. 

Ďalej medzi prijatými žiadosťami je žiadosť p. Beňu, ktorý v zastúpení majiteľov pozemkov žiada 

o rozšírenie obytného územia B3 Pod Keluha o navrhovanú časť K3-HŔBOK. Ďalej žiadosť p. 
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Jozefa Kromku, ktorý je majiteľom parcely č.345/3, 345/4, 345/6 (bývalý obchod na Ulici na 

rybníky), a žiada zaradiť parcely do plochy bývania v rodinných domoch. Žiadosť p. Kabinovej, 

ktorá žiada o posunutie hranice tradičnej zástavby na ulici Gazdovská. 

Na základe prijatých žiadostí a po prijatí Uznesenia bude potrebné začať proces obstarávania 

Zmien a doplnkov UPD č.2 

 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie žiadostí a schválenie procesu obstarávania a schvaľovania 

Zmien a doplnkov č.2 územného plánu obce Lutila 
Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef 

Murgaš, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 7/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č.10 –Príprava rozvojovej lokality IBV Gočová 

 

Poslanci sa touto témou zaoberali aj na pracovnom stretnutí, kde sa zúčastnil aj investor, ktorý 

predstavil zámer vybudovať lokalitu pre IBV. Starosta obce ukázal na mape o ktoré územie sa 

jedná, ukázal potencionálne rozparcelovanie územia, avšak množstvo parciel bude musieť byť 

upresnené a prispôsobené kapacite kanalizačného potrubia.  

Vyjadril svoj názor, že akákoľvek výstavba v zmysle rodinných domov prináša obci nových 

obyvateľov, ktorí sú prínosom pre obec, nakoľko podľa počtu obyvateľov dostáva obec finančné 

prostriedky z podielových daní. 

 

 

Diskusia – p. Hromádková – upozornila, že je potrebné aby sa naozaj dohliadlo na kapacitu 

kanalizácie, a poukázala, že v momentálnych materiáloch poskytnutých k tomu projektu jej 

chýbajú zelené plochy verejného priestranstva.  

p.Meliško – poznamenal, že pri realizácií je potrebné myslieť na zelené plochy. A keďže je jasné, 

že je to projekt s obrovskou investíciou, a obec nebude mať nikdy prostriedky na financovanie 

takéhoto projektu, tak ako poslanec bude vždy podporovať takéto aktivity a projekty hlavne 

z dôvodu, že obec sa rozrastá, do obce prichádzajú mladé rodiny, mladí ľudia, obec žije, žije šport, 

žije kultúra, o to krajší život tu majú potom aj seniori.  

 

Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

 

Starosta obce dovysvetlil, že materiály, ktoré sú k dispozícií, a zakreslenie je len rozmeranie 

územia geodetom, nejde o dogmatický architektonický návrh, takže je množné ho upraviť 

a začleniť aj prvky zelene do tohto územia. 

Hlasovanie za vzatie na vedomie informácie o budúcej realizácií obytnej zóny 

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. JánMeliško, Ing. Jozef 

Murgaš, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 
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Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 8/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Bod č. 11. – Správa majetku obce –majetko-právne vzťahy 

 

Mgr. Petra Kučerová 

 

Uznesením č.82/2021 bol schválený zámer vykonať prevod majetku obce pre žiadateľku Petru 

Kučerovú, na dnešnom zasadnutí by sa schvaľuje zámena pozemkov. 

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Hlasovanie za schválenie zámeny  

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef 

Murgaš, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 9/2022 bolo prijaté jednohlasne 

 

 

Eva Šurková 

 

p.Šurková žiada o odkúpenie časti parciel, parcela  registra E 944/145 a E 1192/2vo vlastníctve 

obce, LV č.829 a to novovytvorených parciel podľa GP č.:44562578-069/2021: CKN parc.č. 

876/60 vodná plocha o výmere 1m2, CKN parc.č. 944/403 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

41m2, CKN parc.č. 944/404 trvalý trávny porast o výmere 2m2. 

p. starosta ukázal na mape o ktoré časti parciel sa jedná. 

 

Diskusia : nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie zámeru 

 

Za:  7 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef 

Murgaš, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 10/2022 bolo prijaté jednohlasne 
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Bod č. 16. – Interpelácia poslancov 

 

K tomuto bodu sa nikto neprihlásil. 

 

Bod č. 17. – rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

 

Starosta obce oboznámil prítomných, že bol doručený e-mail z okresného súdu Žiar nad Hronom, 

v ktorom oznámili, že uplynulo volebné obdobie prísediacich, a žiadajú obec aby navrhla 

kandidátov na prísediacich z radov občanov, preto vyzval poslancov, aby navrhli prípadných 

kandidátov. 

 

Bod č. 19. – záver 

 

Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasťa ukončil zasadnutie o 19:09 hod..  

 

 

 

Zapísala: Ľubica Imrišová 

 

          

 

 

 

Podpísané v Lutile dňa 22. 03. 2022      

 

Ján  P r u ž i n a  

           starosta obce 

 

 

 

 

 
 


